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Trafikudvalget har i brev af 27. januar 2011 stillet mig følgende spørgsmål 598
(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 
fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål 598:

”Når ministeren til DSB d. 25. januar 2011, til spørgsmålet om at kapaciteten 
flere steder mellem København H og Ålborg enten er tæt på eller fuldstændig 
opbrugt, afviser dette med et "Jeg siger, at det skal kunne lade sig gøre", da be-
des ministeren gøre rede for, hvordan og præcis hvor en sådan kapacitet kan 
findes i indeværende år.”

Svar:

Transportministeriet og Banedanmark er i øjeblikket i dialog om, hvordan ba-
nekapaciteten kan anvendes, når der skal være to operatører på strækningen 
mellem København og Aalborg. I den forbindelse bemærker jeg, at det jo ikke 
er sådan at al kapacitet på hele strækningen i hele driftsdøgnet i dag er fuldt 
udnyttet.

Endvidere bemærker jeg, at hvis en anden operatør f. eks. overtager en del af 
DSB's opgaver, jf. mit svar på spørgsmål 597, overtager denne operatør natur-
ligvis en del af den af DSB benyttede banekapacitet.

De forskellige muligheder skal analyseres og vurderes nærmere. 

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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